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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-10/2023-3 

Datum: 28. november 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 27. septembra 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože (prišel ob 16.32), Breznik Matej, Gorenc Andreja, 

Jakopin Vanja, mag. Kaplan Gregor, Kastelic Milan, Kepa Franci, Lobe 

Leon, Longar Branko, Moder Ana (prišla ob 16.34), Ostanek Franci, Ovnik 

Blaž, Praznik Franc Brane, Prosenik Marija, Sever Miha, Smuk Špela, 

Šalehar Marko, Verbič Dean, Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: Kastelic Dejan, Blaž Pavlin – opravičeno  

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, direktor 

Občinske uprave, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, 
Aleksandra Stritar, svetovalka, Anja Strmole, računovodja, Alenka 
Mihelič, svetovalka, in Andreja Perc, referentka  

• Damjan Golob, predsednik Krajevne skupnosti Sela pri Šumberku 
• predstavnica izdelovalca Proplan, Ivanka Kraljić, s.p. Krško (odšla ob 

17.07) 
• Franci Starbek, direktor Komunale Trebnje d.o.o. (prišel ob 16.45, 

odšel ob 17.43) 
 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela s 7. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 17 članov Občinskega sveta.  

 

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje 

dala naslednji predlagani:  

 

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 24. 5. 2023 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 21. 6. 2023 

3. Pregled in potrditev zapisnika 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje 
z zaključkom dne 10. 8. 2023 

4. Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 4. 9. 2023 

5. Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega podjetja 

Komunala Trebnje d.o.o. 

6. Imenovanje Komisije za štipendiranje 
7. Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Občine Trebnje ter 

na turističnem območju destinacije Dolenjska – druga obravnava 
8. Usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta 

Cviblje 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje – skrajšani postopek 
10. Predlog Odloka o ustanovitvi organa Skupne občinske uprave občin Dol pri 

Ljubljani, Litija, Šentrupert, Šmartno pri Litiji in Trebnje – prva obravnava 
11. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o izdaji soglasja k cenam 

socialnovarstvene storitve »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« ter določitvi višine 
subvencije Občine Trebnje  

12. Predlog za podajo soglasja k spremenjeni ceni toplote za daljinsko ogrevanje 
13. Premoženjsko pravne zadeve:  

a. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 657/5 k.o. 
Štefan 

b. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št. 1036/118 
in 1036/116, obe k.o. Medvedje selo 

c. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 912/7 
k.o. Mali Videm 

d. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 570/3 k.o. 
1430 Knežja vas 

e. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli 67/3 in 68/5 
k.o. 1407 Roje 

14. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2023  
15. Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije DIIP in IP za 

projekt »Izgradnja III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije 
Globoko« 

16. Predlog seznanitve s potrjeno novelacijo Investicijskega programa za projekt 
Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis podpora 
inovativnim ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture  

17. Seznanitev z aktivnostmi pri projektu delavnic VDC Novo mesto, Enote Trebnje 
18. Odgovori na svetniška vprašanja 
19. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 

svetov javnih zavodov 
20. Vprašanja in pobude članov sveta  

  

Podatki  o glasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
24. 5. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta, z 
dne 24. 5. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 24. 5. 2023 se potrdi. 
   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Preglede in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
21. 6. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta, z 
dne 21. 6. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 21. 6. 2023 se potrdi.  
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Pregled in potrditev zapisnika 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
zaključkom dne 10. 8. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta, z 
zaključkom dne 10. 8. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 10. 8. 2023 

se potrdi.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 
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 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
4. 9. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta, z 
dne 4. 9. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 4. 9. 2023 se potrdi.  
  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega podjetja Komunala 
Trebnje d.o.o. 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da za predstavnika Občine Trebnje v Skupščino 

javnega podjetja Komunalna Trebnje imenuje Tomaža Končino.  

 

G. Kepa je v razpravi povedal, da ga žalosti, ker se ni mogel udeležiti seje Komisije za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Povedal je, da ne dvomi, da sta oba kandidata 

dobra, je pa poudaril, da kandidat stranke SDS deluje prav na tem področju in mu je žal, da ni 

bil imenovan.  

 

G. Kaplan je proceduralno opozoril na dogovor, da se seje komisij in občinskega sveta izvajajo 

ob 16.30 uri. Komisije so sestavni del sveta, zato to posledično velja tudi za njih, ker je 

nemogoče zagotavljati udeležbo ob 16. uri, saj je stanje prometa vsak dan slabše.  

Glede obeh kandidatov je povedal, da ni glasoval o kandidatih. Ne zato, ker ne bi mogel soditi, 

kateri kandidat je boljši ali slabši, ampak bi v tem primeru morali vedeti koliko in kakšna kvota 

mest pripada kateri izmed političnih strank in list. Podal je predlog za spremembo poslovnika 

oz. statuta, da se kadrovski razrez opravi po številu osvojenih mandatov in ne odstotkov 

glasov.  

 

Po krajši razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje za predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega 

podjetja Komunala Trebnje d.o.o. imenuje Tomaža Končino. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 
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 ZA so glasovali: 14 

 PROTI so glasovali: 3 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje Komisije za štipendiranje 

 

Županja je uvodoma podala kratko obrazložitev predlaganega gradiva. Povedala je, da na 

podlagi Pravilnika o dodeljevanju štipendij Občine Trebnje Komisijo za štipendiranje imenuje 

Občinski svet na predlog županje. Prejeti so bili trije predlog kandidatov, predstavnikov 

negospodarstva, in sicer: Zdravstveni dom Trebnje je predlagal Karmen Lukše, Osnovna šola 

Veliki Gaber je predlagala Andrejo Jaklič, Center za izobraževanje in kulturo Trebnje pa je 

predlagal Sabino Tori Selan. Županja je pojasnila, da v skladu z njeno pristojnostjo za 

predstavnico negospodarstva predlaga kandidatko Sabino Tori Selan. Predlog je utemeljila z 

referencami kandidatke, ki je zaposlena na Centru za izobraževanje in kulturo Trebnje kot 

organizatorka izobraževanja. 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za statutarna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da se je Komisija seznanila s predlogom in predlaga Občinskemu svetu imenovanje komisije 

v predlagani sestavi:  

- predstavnik Obrtne zbornice: Marjan Krmelj, 

- predstavnik Gospodarske zbornice: Anton Janc, 

- predstavnik negospodarstva: Sabina Tori Selan, 

- predstavnik Zavoda RS za zaposlovanje, Območne enote Trebnje: Andreja Čeh, 

- predstavnik Trebanjskega mladinskega sveta: Lovro Hočevar.   

 

V nadaljevanju je povedala, da je razprava potekala tudi glede sprememb in posodobitev 

Pravilnika o dodeljevanju štipendij. Predlagali so dopolnitev z novo kategorijo štipendij za 

perspektivne poklice oz. profile, ki jih občina Trebnje potrebuje.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

G. Kaplan je povedal, da je predlog Komisije na mestu, danes je iskanje kadrov izziv in kadri 

iz domačega okolja so neprecenljivi. 

 

G. Lobe je povedal, da je bila na Odboru podana pobuda, da se število štipendij poveča, če 

želimo zadržati mlade v našem okolju.  

 

Ga. Jakopin povedala, da se je na Odboru razpravljalo tudi o tem, da se nagrajuje pridne, 

nadarjene učence. Debata je potekala tudi v smeri, da bi se dodelile še štipendije, ki bi tangirale 

neko ciljno skupino, npr. ena štipendija za mladega športnika ali glasbenika iz socialno šibkega 

okolja. Štipendija za mlade športnike za rokometni klub, nogometni klub, atletiko. 

 

G. Šalehar je še dodal, da sta bila na seji Odbora po daljši razpravi sprejeta dva sklepa, in 

sicer, da se pristopi k ustanovitvi javnega zavoda za področje športa, kulture in turizma. Drugi 

sklep pa je bil, da se z rebalansom proračuna Občine Trebnje za leto 2023 zagotovi dodatna 

sredstva za decembrsko vzdušje oz. organizacijo kakršnih koli aktivnosti na področju celotne 

občine Trebnje v decembru.  
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Županja je povedala, da se bo pri tej točki glasovalo o predlaganih sklepih. Glede sklepov 

Odbora je dodala, da sta na mestu, vendar se o njima ne bo glasovalo. Čas je pravi, da se o 

morebitni ustanovitvi zavoda za šport, kulturo in turizem pogovorijo tudi na sestanku svetniških 

skupin.  

 

Po končani razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

1. Občinski svet Občine Trebnje imenuje Komisijo za štipendiranje, v naslednji sestavi:  

 - predstavnik Obrtne zbornice: Marjan Krmelj, 

 - predstavnik Gospodarske zbornice: Anton Janc, 

 - predstavnik negospodarstva: Sabina Tori Selan, 

 - predstavnik Zavoda RS za zaposlovanje, Območne enote Trebnje: Andreja Čeh, 

 - predstavnik Trebanjskega mladinskega sveta: Lovro Hočevar. 

 

2. Komisija za štipendiranje se imenuje za obdobje mandata županje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Občine Trebnje ter na 
turističnem območju destinacije Dolenjska – druga obravnava 

 

G. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, je podal uvodno obrazložitev predlaganega 

gradiva. Povedal je, da se je prva obravnava zaključila s sprejemom sklepa Občinskega sveta 

in predlogom dopolnitev predloga odloka za drugo obravnavo. Predlagane dopolnitve je 

pripravljavec gradiva upošteval, poleg tega so tudi nekatere ostale občine imele predloge 

dopolnitev, ki so bile vključene v predlog odloka za drugo obravnavo. 

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor gradivo obravnaval. Zavzeli so stališče, da v želji, da občina Trebnje postane turistična 

destinacija, nujno potrebujemo TIC ali pa vsaj turistično društvo. Odbor soglasno predlaga 

Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa. 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je Komisija gradivo obravnavala, njihove pripombe iz prve obravnave pa so vključene v predlog 

odloka za drugo obravnavo.  

Dodal je še, da velja razmisliti o tem, kako bi vendarle tudi domače znanje primerno vključili v 

odlok, saj imamo Center za izobraževanje in kulturo Trebnje.  

Podal je predlog po ustanovitvi komisije za turizem. Povedal je, da je bilo v tem tednu 

objavljeno, kolikšen delež predstavlja turizem v BDP Slovenije; ta delež ni zanemarljiv. Gre za 

panogo, ki je v porastu. Tudi v občine, ki so bile prizadete v poplavah, se vrača turizem, vsaj 

tiste, kjer je pohodništvo. 

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o turističnem vodenju na turističnem 
območju Dolenjska v drugi obravnavi. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta Cviblje 

 

Ga. Ivanka Kraljić, iz podjetja Proplan je podala kratko obrazložitev predlaganega gradiva.  

 

G. Avguštinčič je povedal, da je Odbor gradivo obravnaval in po krajši razpravo soglasno 

predlagal Občinskemu svetu sprejem Odloka. 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je tudi Komisija obravnavala vsebino Odloka in predlagajo Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah zazidalnega 
načrta Cviblje – SDZN. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Knjižnica Pavla Golie Trebnje – skrajšani postopek 

 

G. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, je podal uvodno obrazložitev predlaganega 

gradiva in povedal, da je razlog za pripravo predloga sprememb tega odloka pobuda ostalih 

občin soustanoviteljic, v katerih je bilo v izvedenih postopkih notranje revizije ugotovljeno, da 

odlok v delu, ki ureja sofinanciranje javnega zavoda po deležih izpred več kot deset let, ko so 

nastale sosednje občine, ni več ustrezen in usklajen z Zakonom o knjižničarstvu, ker ne 

upošteva aktualnega razmerja med številom prebivalcev po posameznih občinah. Podoben 

predlog odloka je iz istega razloga Občinski svet obravnaval na dopisni seji aprila 2021. V 

Občini Trebnje in Mirna je bil sprejet, v ostalih občinah pa ne.  

V obravnavi je tako nov predlog, ki je bil usklajen ponovno v času novega mandata tega 

Občinskega sveta, poleg vsebine iz leta 2021 pa vključuje še dva sklopa sprememb, in sicer 

uskladitev z državnim Pravilnikom o izvrševanju proračunov, ki zahteva, da se v 

ustanovitvenem aktu javnega zavoda določno opredeli izvajanje tržne dejavnosti, ter potrebni 

uskladitev pristojnosti posameznih organov zavoda znotraj odloka in odloka v razmerju do 

področnega Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo.  
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G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je bilo gradivo 

predstavljeno, posebne razprave ni bilo, zato je Odbor soglasno sprejel oba predlagana 

sklepa.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedal, da 

je Komisija gradivo obravnavala. Glasovanje se je opravilo za oba predlagana sklepa, ki sta 

bila soglasno potrjena.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje najprej dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje po skrajšanem 
postopku.   

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o ustanovitvi organa Skupne občinske uprave občin Dol pri 
Ljubljani, Litija, Šentrupert, Šmartno pri Litiji in Trebnje – prva obravnava 

 

Županja je uvodoma povedala, da je Občinski svet junija sprejel sklep o izstopu Občine Trebnje 

iz Skupne občinske uprave občin Dolenjske z dnem 31. 12. 2023. O razlogih za izstop je bilo 

že veliko povedanega.  

Pozitivni učinki pristopa k drugi skupni občinski upravi so finančni prihranki, večja smotrnost 

upravljanja, medsebojnega povezovanja in usklajevanja, gospodarnosti in učinkovitosti 

(hitrejše reševanje zadev), boljša organizacija dela na posamezni nalogi; združevanje znanja 

in sposobnosti ter povečevanje strokovne moči in s tem večja sposobnost za reševanje 

problematike za potrebe lokalne skupnosti in občanov. Sedež skupne uprave bo v Litiji, v 

Trebnjem pa bo organizirana izpostava uprave za razliko od prej s stalno prisotno redarsko 

službo. Danes potekajo prve obravnave tega odloka tudi na vseh ostalih štirih občinah, ki so 

ustanoviteljice te skupne uprave. 

Občina Trebnje izrazila interes za pristop k Skupni občinski upravi občin Dol pri Ljubljani, Litija, 

Šentrupert in Šmartno pri Litiji in pričetek postopkov za sprejem odloka za skupno opravljanje 

nalog občinskega inšpekcijskega nadzorstva, občinskega redarstva ter civilne zaščite in 
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reševanja. Župani vseh občin ustanoviteljic Skupne občinske uprave občin Dol pri Ljubljani, 

Litija, Šentrupert in Šmartno pri Litiji so izrazili strinjanje s pridružitvijo Občine Trebnje k skupni 

upravi. 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je bilo gradivo obravnavano na seji Komisije, predlog Odloka je bil predlagan Občinskemu 

svetu v sprejem.  

V razpravi je g. Kaplan izpostavil prihranke. Dejal je, da ni nujno, da se prihranek na koncu 

pokaže v občinskem proračunu. Geografskih meja in umeščenosti ne moremo spreminjati. 

Smo v jugovzhodni regiji. Vsi smo zavezani k hitrejšemu razvoju naše občine in velika 

neumnost je, da se za par tisočakov odrekamo hitrejšemu razvoju.  

 

Županja je odgovorila, da organi skupne občinske uprave niso ustanovljeni za izvajanje 

razvojnih nalog, ampak izvajajo upravne strokovne naloge, ki jih občina prenaša na drug organ, 

zaradi lažjega in smotrnejšega izvajanja teh nalog. Razvojne naloge pa občine izvajajo preko 

drugih organov. Glede geografske lege je dejala, da smo tu, kjer smo. Občina Trebnje se je 

do sedaj že povezovala z Ivančno Gorico in Grosupljem. V LAS Stik sodelujemo z občinami  

Ivančna Gorica, Dolenjske toplice, Žužemberk. Torej ni meja.  

 

G. Kepa je povedal, da je bila povezava z Ivančno Gorico in Grosupljem zelo dobra. Zadeva 

je preučena, sedaj smo tu, kjer smo. Če se izkaže, da ne bo dobro, pa lahko gremo tudi 

drugam.  

 

Ga. Jakopin je povedala, da se strinja z g. Kepa, saj še vedno obstaja možnost, da gremo 

drugam. Dejstvo, kam regijsko spadamo, je odvisno kam gledamo, kje se vidimo. Včasih si 

bolj slišan, če si večji v manjši skupnosti, kot manjši v večji skupnosti. 

 

G. Ovnik je povedal, da je sprejem tega odloka dobrodošel, saj bo stalno prisotna služba v 

občini Trebnje omogočila učinkovito izvajanje in boljše upravljanje. To je tisto, kar bo koristilo 

vsem občanom občine Trebnje.  

 

G. Longar je povedal, da se je vzdržal glasovanja glede izstopa iz Skupne občinske uprave 

občin Dolenjske. Pričakuje, da občina spremlja parametre, da se bo lahko spremljalo prihranke 

skupne občinske uprave. Strinja se z g. Ovnikom, da bo stalna prisotnost skupne uprave v 

Trebnjem bistveno pripomogla k izboljšanju razmer v Trebnjem, glede na sedanjo skupno 

upravo.  

 

G. Kaplan je še dodal, da so skupne občinske uprave zagotovo nek zametek regij, ki bodo 

nekoč nastale. Izpostavil je ekonomski vidik, saj je biti del določenih projektov zagotovo poceni 

delovanje. 

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o ustanovitvi organa Skupna občinska 
uprava občin Dol pri Ljubljani, Litija, Šentrupert, Šmartno pri Litiji in Trebnje v prvi 
obravnavi. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: 3 
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  Sklep je bil sprejet. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene 
storitve »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« ter določitvi višine subvencije Občine Trebnje 

 

Ga. Stritar, svetovalka na Oddelku za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala uvodno 

obrazložitev in povedala, je Občinski svet maja 2023, na podlagi gradiva za redno uskladitev 

cen storitve »Pomoč družini na domu« (PND) sprejel nove cene storitve PND in določil višino 

subvencije, veljavno od 1. 6. 2023. Pri določitvi ceni storitve PND, ki jo plača uporabnik, se je 

upoštevala subvencija RS v višini 3,80 EUR/uro. Subvencija se je v skladu z Zakonom o nujnih 

ukrepih za povečanje prihodkov upokojencev in omejitev dviga oskrbnin na področju 

socialnega varstva s 1. 7. 2023 znižala na 1,95 EUR/uro. 

Dne 22. 6. 2023 je Dom starejših občanov (DSO) Trebnje Občino Trebnje pozval k uskladitvi 

cen storitve PND ter priložil dopis Ministrstva za solidarno prihodnost o možnosti izredne 

uskladitve cen storitve institucionalnega varstva z dne 6. 6. 2023 in predlog novih cen storitev 

PND za uporabnika. 

Glede na znižanje višine subvencije iz proračuna RS se predlaga, da razliko v znižanju 

subvencije v višini 1,85 EUR/uro za čas od 1. 7. 2023 do 30. 9. 2023 krije občinski proračun z 

namenom, da se uporabniku za to obdobje cena ne spremeni.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor v letošnjem 

letu dvakrat obravnaval cene storitve PND. Z znižanjem subvencije s strani občine in 

ohranitvijo enake participacije 70,11 %, so se porajala vprašanja, ali je to za starejše 

sprejemljivo. Odbor je v nadaljevanju predlagal Občinskemu svetu sprejem predlaganega 

sklepa.  

 

Županja je dodala, da DSO Trebnje opravlja to storitev za vse štiri občine, od katerih Občina 

Trebnje zagotavlja najvišjo subvencijo v višini 70,11 %. Subvencija, ki je bila zaradi draginje 

vzpostavljena kot nujni ukrep za povečanje prihodkov upokojencev in po omejitvi dviga 

oskrbnin, je bila namenjena za zmanjšanje vpliva dviga cen za uporabnika. Država je sedaj to 

subvencijo zmanjšala in to pomeni vpliv na ceno, ki jo plačuje uporabnik. Subvencija občine 

na to ne vpliva.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o spremembi Sklepa o izdaji soglasja k 
cenam socialnovarstvene storitve «Pomoč družini na domu« ter določitvi višine 
subvencije Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za podajo soglasja k spremenjeni ceni toplote za daljinsko ogrevanje 
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Uvodno obrazložitev gradiva je podal direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o., g. 

Starbek in povedal, da je potrebno skladno s 27. členom Odloka o načinu opravljanja izbirne 

lokalne gospodarske javne službe daljinskega ogrevanja v Občini Trebnje pridobiti soglasje 

občine. 

Povedal je, da je bilo gradivo v podobni obliki pripravljeno že v začetku leta, vendar je Vlada  

RS z uredbo omejila cene daljinskega ogrevanja. Gradivo meseca maja ni bilo v obravnavi na 

Občinskem svetu. Komunala je v tem času utrpela za 16.000,00 EUR izgube na tej 

gospodarski javni službi in brez spremembe cene bo ta izguba samo večja.  

Izvajalec predlaga spremembo variabilnega in fiksnega del cene.  
 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor predlagal, da se pridobi informativne izračune za enostanovanjsko stavbo, vrtec, 

občinsko stavbo. Glasovanje o predlaganem sklepu se na seji Odbora ni opravilo.  

 

G. Starbek je odgovoril, da so bili podatki posredovani na Občino in v nadaljevanju podal 

informativni izračun za nekaj javnih stavb in stanovanjski objekt.  

 

G. Ovnik je povedal, da so vsakršne podražitve problematične, v tem primeru pa ne moremo 

nič več storiti. Drugi energenti se še bolj dražijo kot ta. Upravljavci javnih objektov bodo morali 

razmišljati o prihrankih in optimizaciji stroškov.  

 

G. Kepa je povedal, da smo lahko zadovoljni, da imamo ogrevanje na sekance, saj se drugi 

energenti še bolj dražijo. Podražitev se mu je sicer zdela kar velika. Zanimalo ga je, s kakšnimi 

rezervami razpolaga Komunala, kako je z razpisi za sekance, elektriko … 

 

G. Starbek je povedal, da je razpis za sekance za eno sezono, vezano na MWh proizvedene 

energije. S tem je odgovornost kvalitete sekancev na dobavitelju.  

Glede elektrike je podal informacijo, da so ponovili razpis, za drugo polovico leta. Pridobili so 

uredbene cene, dobili so samo eno ponudbo. Za leto 2024 se niso pridružili ostalim 

komunalam, ampak so se poslužili svojega postopka s pogajanji. Pridobili so približno 10–15 

% nižjo ceno od uredbene in tudi tiste, pridobljene na skupnem javnem naročilu več 

komunalnih podjetij. 

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje soglaša s spremenjeno ceno toplote za daljinsko 
ogrevanje, pri čemer fiksna tarifna postavka znaša 5.203,61 EUR/MW/mesec in 
variabilna tarifna postavka 44,76612 EUR/MWh brez DDV in brez prispevkov. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve:  
a. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 657/5 k.o. Štefan 
b. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št. 1036/118 in 1036/116, obe 
k.o. Medvedje selo 
c. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 912/7 k.o. Mali Videm 
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d. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 570/3 k.o. 1430 Knežja vas 
e. Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli 67/3 in 68/5 k.o. 1407 Roje 

 

Obrazložitev predlaganih premoženjsko pravnih predlogov je podala Alenka Mihelič, 

svetovalka na Oddelku za splošne zadeve.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval in soglasno predlagal Občinskemu svetu sprejem vseh 

predlaganih sklepov.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP k točki a): 

 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 657/5 k.o. 
1424 Štefan. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP k točki b): 

 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parceli št. 1036/118 
in 1036/116, obe k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP k točki c): 

 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 912/7 k.o. 
1405 Mali Videm. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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Županja je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP k točki d):  

 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 570/3 k.o. 
1430 Knežja vas. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP k točki e): 

 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parceli št. 67/3 in 
68/5, obe k.o. 1407 Roje. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se 
v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2023  

 

G. Zakrajšek, direktor Občinske uprave, je podal obrazložitev Poročila o izvrševanju proračuna 

Občine Trebnje v prvem polletju leta 2023.  

 

Ker je bil g. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance odsoten, je g. Ovnik po njegovem 

pooblastilu podal poročilo z Odbora, ki predlaga Občinskemu svetu, da se z njim seznani.  

 

V razpravi je g. Kepa povprašal glede gradnje na Studencu. Cesta naj bi bila ožja, obstajale 

naj bi težave z odkupi. Zanimalo ga je, ali so kakšni zadržki pri nadaljevanju projekta 

kanalizacije na Odrgi in Medvedjem selu.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da gre na Studencu za največjo investicijo na področju cestne 

infrastrukture v letošnjem letu. Kar se tiče projektiranja oz. širine je povedal, da je skladna s 

Pravilnikom o projektiranju cest. Opravljeno je bilo tudi štetje prometa. Če je vozil manj kot 500 

na dan, se šteje, da je to dostopna cesta, kar pomeni skupaj 4 m širine in bankine. Ne glede 

na to je bilo odločeno, da se izvede širina skoraj 5 m in bankina, kar za dve osebni vozili več 

kot zadostuje.  

Povedal je še, da pri izgradnji kanalizacije Odrga in Medvedje selo roki niso ogroženi. Dela 

potekajo skladno s terminskim planom. Medvedje selo je v celoti končano, izvajajo se dela na 

Odrgi in to v delu ceste.  
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Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 63. člena Zakona o javnih financah se je Občinski svet 
seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2023.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije DIIP in IP za 
projekt »Izgradnja III. etape I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije 
Globoko« 

 

G. Zakrajšek, direktor Občinske uprave, je podal obrazložitev predlaganega gradiva.  

Povedal je, da je potrebno skladno z Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ za investicijski projekt izgradnje III. etape 
I. faze odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije Globoko pripraviti Dokument identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) in Investicijski program (IP).  
Skupna ocenjena vrednost investicije skladno z izdelano projektno dokumentacijo in popisi del 

znaša 458.664,57 EUR brez DDV oz. 559.570,65 EUR z DDV, pri čemer se DDV poračuna. 

Izvedba projekta se terminsko predvideva od jeseni 2023 do maja 2024. 

Skladno s terminskim načrtom bo investicijska dokumentacija izdelana do konca meseca 

septembra. Pooblastilo županji za potrditev investicijske dokumentacije se Občinskemu svetu 

predlaga, ker je potrebno pred pričetkom izvajanja investicije v letu 2023 v čim krajšem času 

izvesti še postopek oddaje javnega naročila predmetne investicije. Investicijska dokumentacija 

pa mora biti potrjena s strani vseh občin ustanoviteljic pred pričetkom izvajanja projekta. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

V razpravi je ga. Jakopin povprašala, s kakšnimi načrti se dolgotrajno trajnostno pristopa k 

projektu zmanjševanja odpadkov, ozaveščanja ljudi o ničelni rabi embalaže. Občina lahko kar 

naprej širi odlagalni prostor, mi smo zelo potrošniška družba, vendar govorimo o okolju kamor 

te odpadke odlagamo. Kot družba bi morali bolj strukturirano pristopiti k temu, da začnemo 

osveščati, ne pa iskati nove površine za odpadke, je zaključila.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da se vse izvaja v skladu z okoljevarstvenim dovoljenjem, kjer je 

možnost, da ta odlagalna polja zapolnimo. Pobuda je zelo na mestu, že sedaj bi se morali 

ukvarjati z vprašanjem, kako v prihodnje.  

  

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje pooblašča županjo Občine Trebnje Matejo Povhe za 
potrditev investicijske dokumentacije DIIP in IP za projekt »Izgradnja III. etape I. faze 
odlagališča nenevarnih odpadkov Deponije Globoko«. Županja na prvi naslednji seji s 
potrjeno investicijsko dokumentacijo seznani Občinski svet Občine Trebnje.    
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Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve s potrjeno novelacijo Investicijskega programa za projekt 
Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis podpora inovativnim 
ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture  

 

G. Zakrajšek, direktor Občinske uprave, je podal obrazložitev predlaganega gradiva.  

Povedal je, da je Občinski svet županjo za potrditev novelacije Investicijskega programa za 

projekt Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis podpora inovativnim 

ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture. Skladno s sklepom Občinskega sveta 

županja Občinski svet seznanja s potrjeno novelacijo Investicijskega programa za projekt 

Razširitve obrtne cone Trebnje. 

V potrjeni novelaciji investicijske dokumentacije se kot spremenjeni vir financiranja namesto 

Evropskega sklada za regionalni razvoj in Ministrstva za gospodarstvo in tehnologijo 

predvideva sofinanciranje iz Mehanizma za okrevanje in odpornost ter Ministrstva za regionalni 

razvoj in kohezijo. Spremenjeni časovni načrt izvedbo projekta namesto v letu 2023 predvideva 

v letu 2024. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu, da se z njim seznani.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjeno novelacijo Investicijskega 
programa za projekt Razširitve obrtne cone Trebnje za namen prijave na Javni razpis 
podpora inovativnim ekosistemom ekonomsko-poslovne infrastrukture.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z aktivnostmi pri projektu delavnic VDC Novo mesto, Enote Trebnje 

 

Županja je uvodoma povedala, da je Občinski svet na dopisni in izredni seji obravnaval 

novelacijo Investicijskega programa za projekt izgradnje delavnic VDC, ki ni bila potrjena. 

Sprejeti so bili sklepi, da se je Občinski svet seznanil z izdanim gradbenim dovoljenjem za 

gradnjo 14-oddelčnega vrtca Mavrica Trebnje, ki je bilo izdano leta 2011 in določa, da se 

zunanje igralne površine zagotavljajo ravno na površini, ki je sedaj predvidena za gradnjo 

delavnic VDC. Dejstvo je, da so takrat organi občine z odločitvami, ki so bile sprejete in so se 

nanašale na sprejem osnovnega IP in v nadaljevanju podelitev stavbne pravice, posegli v 

pogoje, ki so bili leta 2011 predpogoj za izdajo gradbenega dovoljenja za Vrtec Mavrica 
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Trebnje. V nadaljevanju realizacije bi lahko to povzročilo eno neizpolnjevanje minimalnih 

pogojev za delovanje vrtca. V nadaljevanju je Občinski svet soglasno podprl projekt izgradnje 

delavnic, vendar na nadomestni, primernejši lokaciji in pozval Občinsko upravo, da v 

sodelovanju s pristojnim ministrstvom najde nadomestno lokacijo za izgradnjo delavnic v 

najkrajšem možnem času, vključno z viri financiranja, in o tem poroča na naslednji seji 

Občinskega sveta.  

Dejstvo je, da je bilo takrat nedvoumno in jasno sporočilo, da tako Občinski svet kot županja 

podpirata projekt izgradnje delavnic v Trebnjem, vendar na drugi nadomestni lokaciji, s tem 

zavedanjem, da je potrebno tudi s prostorom ravnati odgovorno in strokovno.  

Spomnila se je razprave na izredni seji, ko je svetnike pozvala, da naj glede na razpravo na 

seji v javnosti ne krožijo napačne informacije. Bila je razočarana in žalostna, ko je g. Kaplan 

objavil informacijo o tem, da smo »zamudili vlak«, čez dva dni pa še, da je bila odločitev hud 

zdrs in blamaža, kjer so vladajoči lokalni akterji zavrnili drugačnost. To ne drži, sprejeti so bili 

drugačni sklepi. Žalosti jo, da je bila zadeva v javnosti predstavljena drugače, kot je bilo na seji 

Občinskega sveta.  

Občina je z Ministrstvom za solidarno prihodnost vzpostavila stik, ga seznanila s sprejetimi 

sklepi in izrazila željo po izvedbi srečanja, da se dogovori za nadomestno lokacijo. Občina 

nadomestno lokacijo v Trebnjem ima, namenska raba je ustrezna, zagotovo pa je potrebno to 

uskladiti z ministrstvom in njihovimi načrti, ki jih imajo v državnem proračunu.  

Do sestanka do današnjega dne še ni prišlo. Sestanek bo; kot je bilo pojasnjeno, se ukvarjajo 

z drugimi zadevami.  

Zaključila je, da se situacije, do katere je prišlo v tem primeru, in si želimo rešitve. Želimo si, 

da najdemo prostor, v katerem bo VDC prišel do nove enote za izvajanje delavnic.  

 

G. Avguštinčič je povprašal po velikosti parcele, ki je potrebna za izgradnjo delavnic.  

 

Županja je odgovorila, da je parcela v Trebnjem velika približno 1.000 m2. Direktor je dodal, da 

je to stvar projektiranja. Potrebno je zasledovati višino, neto in bruto tlorisno površino, v 

sorazmerju s faktorji izrabe površine.  

 

G. Kaplan je povedal, da ga užaloščenost županje preseneča. Povedal je, da sta obe objavi 

njegovi in za njima stoji. Povedal je, da so imeli svetniki vse na mizi, nič se ni skrivalo. 

V Trebnjem se je od takrat zgodilo kar nekaj. Omenjen je bil dopis, poslan na ministrstvo. 

Povedal je, da so javna občila poročala, da se je trenutni minister Maljevac mudil v Trebnjem. 

V neposredni bližini predmetnega zemljišča. Ne ve, ali je županja ministra sprejela oz. ali sta 

se srečala, zagotovo pa je bila priložnost, da se ga pocuka za rokav.  

Dolžni smo poskrbeti za naše občane in njihove otroke, ki to oskrbo potrebujejo. Zavlačevanje 

je nedopustno.  

 

Županja je odgovorila, da je bil obisk ministra Maljevca v DSO Trebnje vezan na izreden 

dogodek in iz spoštovanja do te zadeve, res ni primerno, da bi vsi, ki imajo odprte zadeve do 

ministrstva, ministra cukali za rokav. V Trebnje je prišel z drugim namenom, niti o svojem 

obisku ni obveščal Občine Trebnje.  

Dejala je, da ni govorila o dokumentu, ki ga občina ima, glede skladnosti projekta s prostorskimi 

akti, ampak o sklepih in pogodbah, ki so bile sklenjene v drugem obdobju. Na izredni seji je 

govorila o nedoslednosti, ki se je pojavila v sami spremembi zazidalnega načrta Stari trg – 

DSO, ko je Občinski svet sprejemal spremembo prostorskega akta zaradi umestitve 14-

oddelčnega vrtca, in so v takratnih spremembah obravnavali samo ureditveno enoto vrtca, kjer 

se je gradilo, faktor zazidanosti, kje bodo zagotovljene parkirne površine in zelene površine. V 

tem sklopu sprememb je bila spreminjana samo ureditvena enota za vrtec. z dodano določbo, 

glede zagotavljanja zelenih površin v drugih ureditvenih enotah. V drugih ureditvenih enotah 
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pa zazidalni načrt ni bil spremenjen. Očitno je bila izvedena nedoslednost. Zato je tudi 

urbanistka, ko je pisala to mnenje, ob pregledu skladnosti s prostorskimi akti, izhajala iz določb, 

ki se nanašajo samo na ureditveno enoto VDC. 

 

G. Kepa je dejal, da ni vmesno, da se razpravlja, kdo je za in kdo je proti. Dejal je, da smo v 

preteklosti zamudili, da ni pri Domu starejših občanov Trebnje več zelenih površin. Ministrstvo 

ima težave s finančnimi sredstvi, ustavljajo se infrastrukturni projekti, Ni samoumevno, da bi 

dobili sredstva. Občina naj se maksimalno potrudi.  

 

G. Avguštinčič je povprašal, ali ima Občina pripravljene predloge za nadomestno lokacijo 

delavnic VDC.  

Županja je odgovorila pozitivno in dodala, da je potrebno to uskladiti z ministrstvom.  

 

Ga. Smuk je povedala, da se strinja z g. Kepa. Neodgovorno ravnanje z okoljem lahko povzroči 

nepopravljive posledice za ljudi in za okolje in to smo lahko videli v zadnjih dveh mesecih. 

Dejala je, da jo žalosti in je jezna, da se na taki temi, ki je tako pomembna in v kateri smo 

enoglasni, manipulira z ljudmi. Namesto pozitivnega sporočila se jim daje sporočilo hujskanja, 

kar je popolnoma nepotrebno. Prepričana je, da bo s trudom občine in ministrstva najdena 

primernejša lokacija.  

 

G. Praznik je povedal, da v tem trenutku ne gre več samo za to, kje bo VDC. Gre še za drugo 

zadevo, za katero pa bi moral skrbeti celoten Občinski svet – kako pri nas deluje občinska 

uprava. Dne 22.12.2022 je občinska uprava na zahtevo UE Trebnje, ki je zastopala Ministrstvo 

za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, zaprosila za mnenje, v katerem je 

zapisano, da je projektna dokumentacija za pridobivanje mnenj in gradbenega dovoljenja 

skladna z Odlokom o ZN Stari trg – DSO. To je občinska uprava odgovorila Upravni enoti v 

tem mandatu občinskega sveta. Ali lahko zaupamo takšni občinski upravi se je spraševal.  

Lahko govorimo o varstvu okolja, lahko govorimo o ujmi, ki je prizadela Slovenijo na poplavnem 

območju, istočasno pa bi morali debatirati o tem, ali imamo rešitve pri nas, v dolini Temenice. 

V Ljubljani so zmanjšali kvadraturo uporabne površine na otroka, mi pa kompliciramo. Pa ne 

podpira zmanjševanja igralnih površin in funkcionalnih površin na otroka, le ilustrira, da so 

rešitve.  

 

Županja je povedala, da je odgovor na to že podala. Nazadnje smo govorili o postopku, kako 

je potekalo spreminjanje zazidalnega načrta. Pojasnilo je podala že prej in ga deloma ponovila. 

 

G. Zakrajšek je tudi odgovoril, da predvideva, da se zadeva napačno interpretira. Povedal je, 

da 43. člen Gradbenega zakona v postopku pridobitve gradbenega dovoljenja predvideva 

izdajo mnenja za skladnost s prostorskim aktom pri pristojnem organu. To je občinska uprava. 

Letno je v podpisu preko 300 mnenj za skladnost s prostorskimi akti. In tu ni pomembno, ali je 

projekt všečen ali ni, tu se preverja skladnost s prostorskimi akti. Nekaj so mnenja, nekaj pa 

so projekti iz drugih vidikov.  

 

Županja je ponovila, da nihče ni bil zaveden. Zadeva se bo nadaljevala, o rezultatih sestanka 

z ministrstvom bo svetnike obvestila.  

 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

Odgovori na svetniška vprašanja niso bili priloženi h gradivu za sejo, saj so bili podani že na 

sami seji Občinskega sveta.  
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K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 

 

Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 6. redne seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 17. 5. 2023,  

- Zapisnik 7. redne seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 14. 6. 2023,  

- Zapisnik 8. redne seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 23. 8. 2023, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo z dne 19. 9. 2023,  

- Zapisnik 5. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 19. 9. 2023, 

- Zapisnik 5. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne  

20. 9. 2023, 

- Zapisnik 6. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne  

20. 9. 2023, 

- Zapisnik 2. seje Odbora za proračun in finance, z dne 20. 9. 2023, 

- Zapisnik 5. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 20. 9. 2023. 

 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Avguštinčič je že na seji Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja podal pobudo 

po ureditvi bankin na Grmadi.  

Povprašal je glede parkirišč za invalide. Pri občini je parkirišče plačljivo po eni uri. Ali to velja 

tudi pri zdravstvenem domu? 

Zanimalo ga je glede parcel na Dobravi? Zanimalo ga je ali bo Občinski svet odločal, na kakšen 

način se bodo parcele prodale in kdaj se lahko pričakuje razpis.   

 

Županja je podala odgovor glede Dobrave in povedala, da je postavitev pogojev za prodajo 

parcel v sklopu stanovanjske soseske v pristojnosti občinskega sveta, ki bo na eni od 

prihodnjih sej potrjeval pripravljeno besedilo javnega razpisa. 

 

Glede parkirišč za invalide je odgovor podal g. Koračin. Povedal je, da Odlok o urejanju 

mirujočega prometa v Občini Trebnje določa, da na sicer plačljivih parkirnih površinah, invalidi 

na označenih mestih za invalide parkirajo brez plačila parkirnine. Če na plačljivi parkirni 

površini parkirajo na parkirnem mestu, ki ni označeno za invalide, pa so parkirnino po prvi uri 

parkiranja dolžni plačati kot ostali.  

 

G. Longar je povprašal glede zemljišča pri podjetju Lap trans v Velikem Gabru, ki je v občinski 

lasti. Povedal je, da je tam težaven lastnik, ki vrši uzurpacijo občinskega zemljišča. Dogovarjalo 

se je že, da se bo te nevarne odpadke odstranilo, vendar se ni še ni nič premaknilo. Predlagal 

je, da se postavi roke, do kdaj je potrebno zemljišče urediti.  

 

G. Zakrajšek je povedal, da je do konca proračunskega leta realen rok, da se pospravi del, 

kjer so pnevmatike, ostanki vozil … Kar pa se tiče objekta, pa to ni možno do konca leta. 

Izpostavil je ograjo, ki stoji med zemljiščema. 

  

G. Longar je dejal, da občinski svet ni seznanjen, ali obstajajo kakšni dokumenti? Lahko, da 

bo nekdo prišel z najemno pogodbo, da ima ta podjetnik najem občinskega zemljišča.  

V nadaljevanju je povprašal glede aktivnosti za športno dvorano v Velikem Gabru. Ve se, da 

razpis bo in takrat bo Občina oddala prijavo. Do takrat pa se aktivnosti lahko izvajajo. V 
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Velikem Gabru vedo kaj potrebujejo. Izgradnja športne dvorane in nato povečanje šole v 

sedanji telovadnici. Ne ve, ali je kdo proti.  

 

Županja je odgovorila, da aktivnosti za izgradnjo športne dvorane potekajo, enako tudi za 

športno dvorano v Trebnjem. Razpis naj bi bil objavljen v januarju 2024. 

 

G. Zakrajšek je povedal, da se je spomladi začelo razpravljati o športni dvorani v Velikem 

Gabru. Od takrat aktivnosti tečejo. Vsi smo se strinjali, da je investicija velika, zato je Občina 

pristopila k racionalizaciji projekta. Iz tega razloga je bila naročena sprememba gradbenega 

dovoljenja, spremeniti je potrebno projektno dokumentacijo DGD. Tudi dokumentacija PZI bo 

v letošnjem letu pripravljena. Občina bo do objave razpisa pripravljena.  

 

G. Longar se je v nadaljevanju dotaknil zimske službe. Na seji je bilo burna razprava o pluženju 

in nepluženju. V Velikem Gabru že teden dni poteka razprava, saj je krajevna skupnost nekako 

izjavila, da bo zimska služba zelo osiromašena. Pristojnost zimske službe je v domeni 

krajevnih skupnostih. Predlagal je, da bi se zimska služba prenesla nazaj na Občino in se 

sprejme eno profesionalno službo, ki bi to opravljala. 

 

G. Zakrajšek je podal odgovor glede zimske službe in povedal, da javno gospodarsko službo, 

tudi zimsko vzdrževanje cest, po odloku o načinu opravljanja javne gospodarske službe 

vzdrževanja cest izvaja Komunala Trebnje, katera pa potem izbere podizvajalce, kar je 

dovoljeno. Nobena krajevna skupnost ne izvaja zimskega vzdrževanja cest sama.  

 

G. Ovnik se je dotaknil vprašanja glede zimske službe in povedal, da se Krajevna skupnost 

Veliki Gaber ne strinja s konceptom opravljanja zimske službe. 

 

G. Milan Kastelic je povprašal glede zamenjave vodovodnih cevi v Artmanji vasi, Dobrniču in 

Lokvah. Zanimalo ga je v kateri fazi je projekt? 

Drugo vprašanje je podal glede razširitve križišča Grmada in prestavitve opornega zidu.  

Tretje vprašanje se je nanašalo na parcele na Dobravi. Povedal je, da se je en del udrl. 

Zanimalo ga je, kdo bo izvedel sanacijo, preden se bo prodalo.  

 

Županja je odgovorila, da Občina ni seznanjena s to informacijo.  

 

Glede vodovoda Artmanja vas je direktor povedal, da je Občina pooblastila Komunalo Trebnje, 

da pridobi služnosti. Občina povratne informacije še ni prejela in bo zadevo preverila.  

Glede križišča na Grmadi je povedal, da je namen urediti en krak in ne celotnega križišča. 

Projektna dokumentacija je naročena, projekt pa bo verjetno prestavljen v leto 2024.  

 

G. Praznik je podal pobudo in vprašanje. Povedal je, da je bil vesel, ko so dobili pri sklicu seje 

Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja Poročilo o izvedenih delih na lokalnih cestah 

in javnih poteh. V zvezi s to dejavnostjo na lokalnih in krajevnih cestah, to globinsko sanacijo 

rekonstrukcijo vozišča med Vrhovem in Stranje pri Velikem Gabru, je opozoril na problem 

zatoka Vrhovo. Predlagal je rešitev problema – smiselno bi bilo pod cestiščem ob globinski 

rekonstrukciji ceste izdelati večji vstopni propust za poplavne vode, s čimer bi bistveno 

prispevali k poplavni varnosti v dolini reke Temenice.  

V nadaljevanju je opozoril in se skliceval na civilno iniciativo za revitalizacijo reke Temenice v 

Trebnjem, na problem, ki nastaja v zvezi z vzdrževanjem in upravljanjem reke Temenice. Med 

drugim je opozoril na dejstvo, da Sektor območja Spodnje Save, s sedežem v Novem mestu, 

na svoji spletni strani, kjer naštevajo svoje območje delovanja, reka Temenica ni omenjena niti 

enkrat in je ponikovalnica domnevno poniknila v birokratske ponore. Očitno pa je Temenica 
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poniknila tudi v naravi v zvezi z nalogami oz. v zvezi z upravljanjem reke, saj že dolgo ni bil 

opravljen kakšen temeljit poseg ali odpravljena kakšna težava na sami reki. Probleme sta si 

ob reki pred dvema letoma ogledali tudi vodarki. Minili sta dve leti, vendar problemi še niso 

odpravljeni. Tudi sicer so brežine neurejene, drevje in grmovje jih je prekomerno zarastlo in 

ovira pretok, posebej ob visokem vodostaju. Predlagal je, da se zadeve urejajo. 

 

G. Kaplan je še povedal, da so predlagali ustanovitev komisije občinskega sveta ali županje, 

ki bi se tega problema resno lotila. Iz številnih koncev, predvsem vinskih goric, je prejel zajetno 

število pritožb občanov glede odlaganja smeti na komunalnih otokih, kjer so kontejnerji polni, 

odpadki pa niso sortirani. Bližajo se trgatve, bivanja v vinskih goricah bo še več in naj 

Komunala v zvezi s tem poskuša nekaj urediti.  

Poprosil je za informacije s strani KS Trebnje glede javne razsvetljave. 

 

Ga. Moder je povprašala glede izdajanja odločb o odmeri komunalnega prispevka. Zanimalo 

jo je, ali je kakšen zakonsko določen rok za izdajo odločbe.  

Županja je odgovorila, da je rok 15 dni.  

 

G. Šalehar je povprašal glede izgradnje krožišča v Obrtni coni. Tu je predviden pločnik; 

zanimalo ga je, kako je pa s pločnikom od uvoza pri Galaksiji proti OMV. Verjetno je to ločen 

projekt, vendar je smiselno, da se to izgradi.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je to ločen projekt. Projekt o katerem je bilo govora pri prejšnji 

točki dnevnega reda, pa zajema krožišče nekje pod AC Vovk, pločnik pa se izgradi do uvoza 

pri Komunali in Galaksiji.  

Projekt od uvoza pri Galaksije do OMV je drug projekt, kjer je projektiran samo pločnik. 

Postopek se malo razlikuje, ker gre za regionalno cesto; potrebno je opraviti recenzijo projekta 

na DRSI. 

  

G. Šalehar je še glede zimske službe povedal, da so bile težave. Upa, da se bodo letos bolje 

pripravili. Težave so bile zaradi odpovedi enega podizvajalca. Pošta je morala najeti zunanjega 

izvajalca iz Novega mesta, da so opravili čiščenje.  

Glede vprašanja g. Kaplana v zvezi s postavitvijo luči je dejal, da ima v spominu, da je bil 

odgovor poslan, je pa tam problem, ker so zemljišča privatna. Krajevna skupnost ne more 

postavljati javne razsvetljave na privatnem zemljišču.  

 

G. Kepa je pozdravil vprašanje glede telovadnice v Velikem Gabru in povečanje šole. Prav je, 

da se to kmalu izvede, otroci in starši to nujno potrebujejo.  

Podal je vprašanje glede krožišča pri cerkvi, kako zadeva napreduje in kako je s streliščem in 

kegljiščem.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril glede krožišča pri cerkvi, da je projektna dokumentacija v izdelavi in 

bo kmalu zaključena. Zemljišče je tudi odkupljeno.  

Glede strelišča in kegljišča je povedal, da je tam območje predvidenega OPPN in do sprejema 

OOPN gradbenega dovoljenja ni možno pridobiti. 

 

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 19.24.     

 

Seja je tonsko posneta.           
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